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     Z Á P I S N I C A 

z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Hôrka, 

  konaného dňa 17. januára 2019 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Prítomní:   (podľa priloženej prezenčnej listiny):  9 poslancov                                                                      

                           

PROGRAM:      
  1. Otvorenie, schválenie programu 

  2. Voľba mandátovej, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice, určenie zapisovateľa 
  3. Kontrola uznesení   

  4. Návrh člena do Rady školy pri Základnej škole Hôrka 

  5. Predaj pozemkov v súlade s § 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. 

  6. Žiadosti o prenájom priestorov na podnikanie – Kristína Bobulová, Petra Melničuková 

  7. Žiadosť o odkúpenie resp. prenájom časti pozemku – Lenka Westgate - Jones   

  8. Žiadosti o čiastkovú zmenu Územného plánu - František Závacký a AGROOSIVO- 

      ÚSVIT, s.r.o. 

  9. Rôzne 

10. Záver 

 

Bod č. 1 Otvorenie a schválenie programu 
Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvorila a viedla starostka obce Ing. Helena Mihalčinová. 

Skonštatovala, že je prítomných 9 poslancov.  

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje program rokovania obecného zastupiteľstva ako 

je uvedený v pozvánke. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 9 poslancov. 

 

Bod č. 2 Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce navrhla:  

A) za zapisovateľku  Mgr. Ivanu Kovalčíkovú 

B) za mandátovú, návrhovú komisiu a overovateľov zápisnice ako celok poslancov: Jaroslava 

Zachara a PaedDr. Stanislava Dubrovčáka. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje uvedený návrh. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 9 poslancov. 

 

Bod č. 3  Kontrola plnenia uznesení 
Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

 

Bod č. 4  Návrh člena do Rady školy pri Základnej škole Hôrka 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce navrhla za člena do Rady školy pri Základnej škole 

Hôrka poslankyňu Ing. Ingrid Chorovskú. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 9 poslancov. 

 

Bod č. 5 Predaj pozemkov v súlade s § 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce podala informácie k uvedenému bodu - dňa 

8.11.2018 na zasadnutí obecného zastupiteľstva boli schválené tri zámery na odpredaj 
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nehnuteľného majetku. Zámery na odpredaj nehnuteľného majetku boli zverejnené na úradnej 

tabuli obce a na webovom sídle dňa 28.12.2018. 

  

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenia uznesení. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 9 poslancov. 

 

Bod č. 6 Žiadosti o prenájom priestorov na podnikanie – Kristína Bobulová, Petra 

Melničuková 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce podala informácie k uvedenému bodu –prečítala 

žiadosti hore menovaných a navrhla poslancom najprv si pozrieť  obecné priestory, ktoré 

ponúknu na prenájom, v akom sú stave, či sú vhodné na prenájom a potom vyhlásiť obchodnú 

verejnú súťaž. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 9 poslancov. 

 

Bod č. 7 Žiadosť o odkúpenie resp. prenájom časti pozemku – Lenka Westgate - Jones   

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce podala informácie k uvedenému bodu.  

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložené návrhy 9 poslancov. 

 

Bod č.  8. Žiadosti o čiastkovú zmenu Územného plánu - František Závacký a   

                 AGROOSIVO- ÚSVIT, s.r.o. 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce prečítala žiadosti hore menovaných o čiastkovú 

zmenu územného plánu a navrhla vziať žiadosti na vedomie. Navrhla termín 30.6.2019, do 

kedy môžu fyzické a právnické osoby podávať svoje žiadosti o zmenu Územného plánu. Po 

tomto termíne  sa rozhodne o čiastkovej zmene územného plánu. Všetky náklady na zmenu 

územného plánu budú znášať žiadatelia.   

 

Poslanec Peter Gorecký, poznamenal k žiadosti AGROOSIVO-ÚSVIT, že v územnom pláne 

je táto časť určená na poľnohospodársku výrobu.  

 

Poslanec Ing. Peter Žoldák sa informoval, že, či by nemohla firma AGROOSIVO-ÚSVIT 

vypracovať nejaký projekt, aby sme vedeli čo tam presne bude. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 9 poslancov, 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov, 

PROTI 0, ZDRŽAL SA 1 poslanec. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 9 poslancov, 

 

Bod č.  9. Rôzne 

V tomto bode pani starostka obce informovala: 

- o žiadosti o poskytnutie príspevku na prevádzku v dennom stacionári v Hôrke v celkovej 

sume 872,40€. 
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- o zriadení novej webovej stránky obce 

- o výzve Prešovského samosprávneho kraja na poskytnutie dotácie pre rok 2019 v týchto 

programoch šport, kultúra, sociálne služby. Dotáciu budeme žiadosť budeme žiadať na 

program kultúra v sume do 5000 €. 

 

V rámci tohto bodu vystúpili poslanci so svojimi interpeláciami: 

Peter Gorecký informoval, že nie je v Ondreji dobre počuť rozhlas, že je potrebné sa ísť 

pozrieť, v akom stave je  most, kde býva Paukovič-  je v zlom stave  

Tomáš Kožuch – je diera na železnom moste smerom na Huncľoch a  prepadnutý chodník 

pred Spišákom.  

Ing. Peter Žoldák apeloval na separáciu zberu, nakoľko je problém s vyzbieraným 

separovaným odpadom, ľudia to nemajú kde uskladňovať, napr. ja mám uskladnené žlté 

vrecia v pivnici, kde mi zavádzajú, nebolo by jednoduchšie ich pozbierať a sústrediť na jedno 

miesto a potom by po nich prišli z Brantnera a nemuseli by chodiť po celej obci. Treba 

vytlačiť letáky ako separovať, aby sa dostalo do povedomia občanom, že treba čo najviac 

separovať, že budú nižšie náklady na komunálny odpad.  

Tomáš Kožuch – ak má niekto vyzbieraný papier, mohol by Brantner zase chodiť s autom na 

výmenu za toaletný papier. 

 

Bod č. 10 Záver 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce ukončila zasadnutie obecného zastupiteľstva 

a poďakovala prítomným za účasť. 

 

V Hôrke dňa 22. januára 2019 

 

 

 

Overovatelia zápisnice:  Jaroslav Zachar                                 ........................................... 

 

                             PaedDr. Stanislav Dubrovčák         ............................................ 

 

 

 

 

Zapísala: Mgr. Ivana Kovalčíková 

                          

 

 

 

 

 

                                                                                                    Ing. Helena Mihalčinová 

                                                                                                             starostka obce 
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